
Fra:                                              Svein Arne Vågane
Sendt:                                        tirsdag 22. november 2022 11:18
Til:                                               Postmottak Alver
Emne:                                        VS: Oppfølgingsspm fra møte
 
Hei. Kan de vere grei å leggje denne inn i sak 20/19384? PÅ førehand takk.
 
Mvh Svein Arne Vågane, landbruk
 

Fra: Elisabeth Tverfjell <elisabethtverfjell@gmail.com> 
Sendt: mandag 14. november 2022 15:38
Til: Svein Arne Vågane <svein.arne.vagane@alver.kommune.no>
Emne: Oppfølgingsspm fra møte
 
Hei. og takk for sist.  Jeg ( Elisabeth Tverfjell) og Rita Hauge var på møte med deg og Laila Bjørge for et 
par uker siden ang en vei som er klasset til traktorvei.
 
I den forbindelse har jeg et par oppfølgingsspørsmål rundt denne veien. 
- Veien er en klasse 7 traktorvei, men hvor langt innover er den godkjent?
- Og skal veien være godkjent før den tas i bruk?
- Når du ser på kart så passerer veien et smalt parti mellom Haugsvatnet og Haugsvika. Dette området 
har flere deleiere. Er det muligheter å finne ut en gang for alle hvilke av gårdene i området som er 
deleiere her? Jeg får ulike svar fra ulike interessenter her.
- I samme området renner en elv fra vannet og ned i sjøen. Vannstanden her er varierende, men vannet 
kan stå dels ganske høyt.  Her har det blitt lagt stein/ pukk i bunn, og elveløpet er endret fra normalen. 
Jeg undrer meg over hvordan kommunen kan godkjenne at det skal kunne kjøres kjøretøy her uten at 
det tas hensyn til miljøet. da tenker jeg passering av marine organismer. ( det er fisk i vannet, og vi har 
sjøørret som vandrer i de ulike elvene i området. Her er også oter.) Til vinteren kommer også spørsmålet 
om brøyting over nevnte elv. 
 
Om du har mulighet hadde det vært fint om du kunne tatt en befaring i området.
 
 
Mvh Elisabeth Tverfjell
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